
Mötesprotokoll 
fört vid föreningsstämma Berga Vägsamfällighet, lördagen den 25 maj 2024 i Lyse församlingshem 

 

§1 Mötets öppnande 

Ordförande Ray Hjert hälsar samtliga välkomna och öppnar årsstämman. 

 

§2 Val av mötesordförande och mötessekreterare 

Mats Eriksoon väljs till mötesordförande. Erik Hovden väljs till sekreterare. 

Stämman godkännade valet. 

 

§3 Mötets stadgeenliga utlysande 

Stämman beslutade att godkänna kallelse och mötets utlysande. 

 

§4 Dagordning 

 Dagordning godkändes. Noterades att dagordning gäller både Berga Vägsamfällighetsförening och 

Stugägarförening. 

 

§5 Upprättande av röstlängd 

Upprättad röstlängd godkändes.  

• 34  Närvarande personer 

• 20 Närvarande med egen rösträtt 

• 8    Fullmakter 

• 28 Rösträtter totalt 
            Då har jag tagit hänsyn till de regler som gäller för rösträtt: 

• Om det finns fler än 1 ägare till fastighet, måste icke närvarande ägare ge fullmakt. 
• Ett ombud kan genom fullmakt endast företräda en medlem utöver sig själv. 
• Medlemmar med flera fastigheter har bara en rösträtt. 

 

§6 Val av justeringsmän 

Till justeringsmän valdes Torsten Östberg och Bert Karlsson 

 

 



§7 Styrelsens verksamhetsberättelse 

Styrelseordförande redogjorde för verksamhetsberättelse för räkenskapsåret. 

- Styrelsen har under räkenskapsåret haft 5 protokollförda möten. 

- Ekonomi i föreningen är god och i balans med budget. 

- Inga nya fastigheterpå området under verksomhetsåret.  3  ägarbyten har skett under verksamhetsåret. 

- Styrelsen har utarbetat förslag till nya stadgar för föreningen efter att lantmäteriförrättningen vunnit 

   laga kraft. 

- Snö pinnar sattes ut oktober 2023, borttagis april 2024. Totalt 250 snö pinnar 

Mötet godkände styrelsens verksamhetsberättelse. 

 

§8 Årsbokslut och ekonomi 

Kassör Jan Briheim redogjorde för årsbokslut, budget och utfall. Vägföreningen redovisar ett  

utgående saldo om 217 451, 51 kr. Avsettning till underhollsfond 50 000 kr.  

Accumulat överskott 167 451. 

Stämman godkände årsbokslutet. 

 

§9 Revisorernas berättelse 

Revisionsberättelsen presenterades av Jan Briheim.Ingen av revisorene var nævarande på mötet.                                                                                                                                                                                         

Stämman beslutade att godkänna revisionsberättelsen. 

 

§10 Styrelsens ansvarsfrihet 

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2023-04-01-2024-03-31. 

 

§11 Framställningar från styrelsen 

Jan presenterade förslaget till nya stadgar, vilka tagits fram efter att lantmäteriförrättningen vunnit  

laga kraft. Förslaget till de nya stadgarna refererar till förrättningen och bygger på lantmäteriets 

normalstadgar. Jan redogjorde för de ändringar och omskrivningar som föreslås i de nya stadgarna. 

De viktigaste förändringarna och omskrivningarna avser följande: 

§2 Hänvisning till förrättningsbeslutet för Lyse-Berga GA:5, 22-01-22, ärende O161791 

§5 5-7 styrelseledamöter, högst 2 suppleanter 

§7 Kallelse till styrelsemöte, minst 7 dagar före möte 

§10 1-2 revisorer, högst en revisorssuppleant 



§11 Räkenskapsår oförändrat, 1 april – 31 mars 

§12 Årlig avsättning till underhålls- och förnyelsefond minst 50 000 kr årligen. Styrelsen upprättar 

        underhålls- och förnyelseplan 

§13 Årsstämma hålls i maj månad 

§14 Kallelse minst 2 veckor före ordinarie årsstämma, via E-post eller brev då e-post saknas 

§15 Motioner lämnas till styrelsen senast i mars månad före årsstämma 

 

Stämman beslutade att godkänna stadgarna med angivna omskrivningar av normalstadgarna. 

Detnoterades att 100% av stämmans deltagare godkände stadgarna, och därmed är stadgarna antagna.I 

övrigt inga fler framställningar från styrelsen. 

 

§12 Motioner från medlemmar 

Inga inkomna motioner från medlemmar. 

 

§13 Medlemsavgifter, budget och debiteringslängd 

Jan Briheim presenterade budget för kommande räkenskapsår. Ingen förändring av årsavgift för 

vägsamfällighetens medlemmar. Medlemsavgiften är 1 000 kr för andelstal 1. 

 

§14 Kostnadsersättningar och arvoden 

Förslag till kostnadsersättning och arvoden till styrelsen: 

- Styrelseledamöter och suppleanter ges möjlighet att betala en reducerad vägavgift, 100 kr,  

   som en  frivillig ersättning för arbetet i styrelsen. 

- Styrelseledamöter och suppleanter ges kostnadsersättning efter räkning. 

Inget arvode utbetalas utöver ovanstående ersättningar. 

Stämman godkände förslag till arvodering av styrelsen och suppleanter. 

 

 

 

 

 

 



§15 Val av ny styrelse 

Valberedningen presenterade förslag till ny styrelse. 

Ordförande Ray Hjert omval 1 år 

Kassör Jan Briheim 1 år kvar 

Ledamot Peter Jakobsson 1 år kvar 

Suppleant Ingela Olsson nyval 1 år 

Ledamot Anna Rösell nyval 2 år 

Ledamot Geir Pettersen nyval 2 år  

Stämman godkände valberedningens förslag. 

 

§16 Val av revisorer 

Frank Rogne och Bo Norming föreslås till revisorer. Omval 1 år. Stämman godkände förslaget. 

 

§17 Val av valberedning 

Erik Hovden och Elsa Wiig ønskar inte omval och avgår. Valberedningen har inte fått nogra nya till 

upgiften. Frågan ble tatt opp på stämman , men ingen melder sig till valberedningen. 

 

§18 Midsommarfirande 

Ray Hjert informerade om kommande midsommarfirande. Styrelsen siktar på ett traditionsenligt 

midsommarfirande. Stången kläs senast 14.30 och samling vid midsommarstången sker 15.00. 

 

§19 Övriga frågor. 

Jan Briheim informerte om nybygning av 10 nya villor på området. Han bad alla om å gå inn på 

Kommunens hemmasidor och se informasjon der. Styrelsen skickar ut en link till medlemmarne på mail. 

Ray framførte et ønskemål från en medlem om at alla setter ned hastigheten på vägarna på området. Det 

kjøres ofte for fort. Men det blir inte flera nya gupp. 

Ray tackat av Bert Karlsson etter hans innsats i Styrelsen gjennom flere år. Mats Eriksson fikk en 

oppmerksomhet som mötesordførande 

 

 



§20 Nästa årsmöte 

Datum för nästkommande årsstämma fastställdes till 31 maj 2025. 

 

Lyse-Berga, 2024-05 -26 

 

 

 

____________________             ___________________         ____________________ 

Mats Eriksson                                 Ray Hjert                                Erik Hovden 

Mötesordförande                            Styrelseordförande                      Sekreterare 

 

 

  

________________________                                                 _______________________ 

Torsten Östberg                                                                                      Bert Karlsson 

Justerare                                                                                                   Justerare 


